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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánok feltenni Balog Zoltán úrnak, az
emberi erőforrások miniszterének,

„Hogyan érvényesülnek a helyi szempontok az igazgató személyének megválasztásakor? "

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a minisztériumot
vezető miniszterként ő rendelkezik feladatkörrel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A miskolci Földes Ferenc Gimnázium városunk és egyben az ország egyik legjobb gimnáziuma ,
melynek jelene és jövője élénken foglalkoztatja a miskolci közvéleményt . Igazolja ezt az a tény is ,
hogy az intézmény névváltoztatására vonatkozó korábbi tervek több tízezer tiltakozó aláírás után
lekerültek a napirendről . Az elmúlt években jelentős felháborodást és tüntetést eredményezett az is ,
hogy Miskolc Megyei Jogú Város önkormányzata nem választotta meg igazgatónak azt a személyt ,
aki meghatározó szülői, diák- és pedagógustámogatottsággal rendelkezett . Az önkormányzati
képviselői testület az utolsó elutasító döntésekor arra hivatkozott, hogy az igazgató kinevezésének
jogát átengedi az állami fenntartónak.

A közelmúltban meg is jelent a pályázati kiírás, mely lassan lezárul, és amellyel kapcsolatba n
számos kérdés merült fel az alábbiak szerint :

1.

	

A KLIK eleget tesz-e a tájékoztatási kötelezettségének a pályázatok menetéve l
kapcsolatban az iskolahasználók felé ?
2.

	

Helyi szinten ki bírálja, rangsorolja, és ha tesz ilyet, milyen szempontok szerint az
igazgatói pályázatokat?
3.

	

A KLIK, amely szervezeti és működési szabályzat nélkül működik, országos szinten ,
regionális szinten milyen paraméterek szerint fog előterjesztéseket készíteni a pályázatokról?
4.

	

Ezek a szempontok nyilvánosak-e, a pályázatok értékelése nyilvános lesz-e, vagy
legalább a bírálatok később nyilvánossá tehetők-e?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013 . június 10 .
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